

不使用有害物質保證書
Certificate of Non-use for Hazardous Substances

立承諾書人 邑錡股份有限公司（以下簡稱甲方），為承諾
（以下簡稱乙方）提出保證如下：

The undersigned Brinno Inc. (hereafter as party A) commit to
(hereafter as party B) that:

1. 甲方銷售予乙方的所有材料、零部件、半成品等，皆符合歐盟指令 RoHS 和 REACH 法規。

All materials, parts or semi-finished products, which party A provides to party B are compliant to RoHS Directive and REACH regulation.

是否使用豁免(如是,提供豁免編號) whether Exemption, if have, please provide the Ref Number.

2. 甲方將於第一次送樣時，附上【RoHS 檢測報告】或材料成份聲明。RoHS 檢測報告僅接受第三者公證單位檢測報告。

Party A will provide certification of RoHS test result issued by third party or MCD (Material Composition Declaration) to party B when initial samples or ordered products are delivered.

3. 甲方保證售予乙方之所有產品，包括原物料、零件、組裝件、包材及製造過程，皆符合不使用有害物質之規範。惟產品內含之鋰電池，依其製造商提供之 RoHS、REACH 符合性聲明、SDS 及相關測試報告為準；其運輸及安全管理另依 UN38.3 及相關法規執行。

Party A warrants that all products sold to Party B, including raw materials, components, assemblies, packaging materials, and the manufacturing processes, comply with the requirements for the non-use of hazardous substances. However, for the lithium battery contained in the product, compliance with the RoHS Directive, REACH Regulation, Safety Data Sheet (SDS), and other relevant test reports shall be based on the documentation provided by the battery manufacturer. The transportation, handling, and safety management of the lithium battery shall comply with the requirements of UN38.3 and all applicable laws and regulations.

4. 甲方提供的產品(包含原物料)的成分或材料規格或供應商有變更時，需立即以書面通知乙方並提交相關的【RoHS 檢測報告】或材料成份聲明。

For any change of the composition or specification or subcontractors of product (including raw materials), Party A should inform party B by document and provide RoHS test report by third party or MCD.

5. 甲方保證提供之產品檢驗報告與任何環境管理物質相關資料內容全部屬實，若經相關單位舉發或檢測後發現有上述所列之相關管制物質，甲方將負起產品回收及賠償之責任。

Party A warrants that all product test reports and any information related to environmental management substances provided by Party A are true, accurate, and complete. Should any of the regulated substances specified above be identified through reports by the relevant authorities or by laboratory testing, Party A shall assume full responsibility for product recall and any resulting losses, damages, and compensation.

以上內容若同意請簽名及蓋章。 Above content if agreed please sign and stamp.

公司名稱 Corporation name : Brinno Inc.

公司地址 Company address : 9F, No588,Ruiguang Rd.,Neihu Dist.,Taipei City 114728, Taiwan

負責人職稱/簽章

Responsible Person Signature :

需由公司總經理以上權責人員或授權代表簽名,授權代表需附上授權證明文件 This Certificate shall be signed by general manager or duly authorized representatives and provide us the authorized documents of the signatory.

簽核日期 Date :